
V současné době se dokončuje výstavba chodníku v Podmoráňské, připravuje se dohoda s dotačním 
orgánem na vyjmutí části chodníku z dotace. Je to v místě napojení komunikace k lokalitě OC Přílepy. 

Stále probíhá realizace parku V Luhu. Dílo má být ukončeno v listopadu tohoto roku. 

Dnes budeme schvalovat dohodu o odstoupení smlouvy s firmou Reader a Falge. Počítáme s tím, že 
ještě v letních měsících začne archeologický průzkum a vypíšeme nové výběrové řízení na dodavatele 

stavby. 

Zastupitelstvo na minulém zasedání schválilo navýšení stavby multifukčního hřiště. Po podpisu 

dodatku č.2 s firmou S Vision by měly stavební práce začít v polovině srpna. Realizace je podle 
smlouvy do 4 měsíců od předání staveniště. 

Firma Robstav, vítěz soutěže akce Rekonstrukce ulice Pod Lesem, byla vyzvána k odstoupení pro 
nečinnost. Vzhledem k tomu, že do 14 dnů po výzvě nepodala odvolání, byla oslovena druhá firma 
v pořadí Swietelsky stavební. Z kapacitních důvodů byl obci nabídnut termín září až prosinec 2022. 

27. ledna bylo na MÚ Kralupy nad Vltavou jednání o změně trasy linky 316, která byla před několika 

lety protažen do Kralup jako školní autobus. IDSK dala návrh na změnu trasy, linka by tak neměla 
z většiny jezdit kolem škol, ale obsluhovat novou rozvojovou oblast ve městě. Obce, kterých se to 
týká, protestovaly. Leč marně. IDSK byla panem Hoškem upozorněna, že nový jízdní řád je navržen 

tak, že žáci a s tudenti nebudou stíhat vyučování či odjezdy ze školy. 


